

REACH Statement

REACH - Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals

REACH is the European Community Regulation on chemicals and their safe use (EC 1907/2006). It deals with the **Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemical substances** and entered into force on 1 June 2007.

The aim of REACH is to improve the protection of human health and the environment through the better and earlier identification of the intrinsic properties of chemical substances. At the same time, innovative capability and competitiveness of the EU chemicals industry should be enhanced. The benefits of the REACH system will come gradually, as more and more substances are phased into REACH.

For more information about REACH please visit the **European Chemicals Agency** organization website <http://echa.europa.eu/>

Texim Europe is fully aware of the requirements given by REACH and identified its roles and obligations to the best of its knowledge.

1. Texim Europe is a distributor of articles.
2. Texim Europe is fully aware of the requirements of REACH and have identified their roles and obligations to the best of their knowledge either as Distributor or Importer of articles.
3. Texim Europe is located inside of the EU.
4. For our suppliers, located within the EU, we are acting as a Distributor and therefore they have to fulfill the obligations identified by REACH.
5. For our suppliers, located outside the EU we are acting as an Importer with all obligations relevant to us.
6. Texim Europe have not pre-registered, nor intend to register any substances as we do not sell any articles containing any substances that are intended to be released at any time and which exceed defined quantity limits. Therefore pre-registration or registration is not required.
7. Texim Europe is in contact with all our suppliers, either located inside or outside of the EU, in order to obtain full and correct information on the status of all articles and to ensure the availability of those articles in the future.
8. Texim Europe will continuously monitor all further obligations with respect to REACH.

Please note that Texim Europe being a distributor without any development and manufacturing responsibility totally relies on the publications of our suppliers. Considering the complexity of the issue and the number of products and suppliers, we count on you to accept that we cannot answer customer-specific questionnaires nor sign any general and comprehensive statement on our behalf.

Best regards,

Texim Europe



REACH Statement

REACH - Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals (Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung von Chemikalien)

REACH ist eine EU-Chemikalienverordnung (EC 1907/2006), die am 01. Juni 2007 in Kraft getreten ist. REACH steht für **Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemical substances** also für die Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung von Chemikalien.

Das Ziel von REACH ist die Verbesserung des Schutzes der Gesundheit und der Umwelt durch bessere und frühere Identifikation der wesentlichen Bestandteile von chemischen Substanzen. Gleichzeitig sollen innovative Fähigkeiten und Wettbewerbsfähigkeit der EU-Chemikalienindustrie verbessert werden. Die Vorteile des REACH Systems kommen schrittweise, mehr und mehr Substanzen werden bei REACH registriert.

Für weitere Informationen über REACH gehen Sie bitte auf die Website der **European Chemicals Agency** organization <http://echa.europa.eu/> .

Texim Europe ist sich den Anforderungen von REACH bewusst und wird seinen Verpflichtungen mit bestem Wissen nachkommen.

1. Texim Europe ist ein Distributor von Artikeln.
2. Texim Europe ist sich den Anforderungen von REACH bewusst und wird seinen Verpflichtungen mit bestem Wissen nachkommen, als Distributor wie auch als Importeur von Artikeln.
3. Texim Europe ist innerhalb der EU ansässig.
4. Für unsere Lieferanten, die innerhalb der EU ansässig sind, sind wir als Distributor tätig und folglich sind unsere Lieferanten zur Einhaltung von REACH verantwortlich.
5. Für unsere Lieferanten, die außerhalb der EU ansässig sind, sind wir als Importeur tätig und erfüllen alle Verpflichtungen, die für uns relevant sind.
6. Texim ist nicht vorregistriert, noch beabsichtigen wir eine Registrierung von Substanzen, da wir zur keiner Zeit Artikel verkaufen, die mögliche Substanzen enthalten oder die verbotene Stoffe beinhalten. Eine Vorregistrierung oder Registrierung ist daher nicht notwendig.
7. Texim Europe ist mit all seinen Lieferanten in Kontakt, sowohl innerhalb wie außerhalb der EU, um die genauen und korrekten Informationen über den Status aller Artikel zu erhalten und auch die Verfügbarkeit für die Zukunft sicherzustellen.
8. Texim Europe wird kontinuierlich alle Verpflichtungen in Bezug auf REACH beachten.

Bitte nehmen Sie zur Kenntnis, dass Texim Europe ein Distributor ohne Entwicklungen und Fertigungen ist, die Haftung liegt komplett bei unseren Lieferanten. In Anbetracht der Komplexität der Verordnung und der Anzahl der Produkte und Lieferanten, möchten wir Sie bitten zu akzeptieren, dass wir nicht in unserem Namen auf kundenspezifische Anfragen antworten oder generelle Aussagen tätigen können.

Mit freundlichen Grüßen

Texim Europe